
 
 

Datum: 15. 12. 2013 
 
 
 

 
 

Zadeva: Zapisnik 2010-12  seje Komisije za alpinizem, ki je bila  v četrtek 28. novembra 2013, ob 17. 
uri  v prostorih Planinske zveze Slovenije, Dvorakova 9, Ljubljana. 
 

Prisotni: Miha Habjan , Alen Marinovič, Matej Kladnik in Jasna Pečjak , 

Ostali prisotni : Matjaž Šerkezi, Tone Škarja in Nejc Pozvek 

Opravičeni: Rok Dečman 

 

DNEVNI RED: 

1 - Pregled zapisnika zadnje seje. 

2 - Finance 2013 - stanje, finance 2014 

3 –Pregled aktivnosti KA 2013 in plani KA za konec 2013 ter za 2014  

4 – Odprave 2014 (in 2015) 

5 -  Nova KA - volitve in sestava nove KA 

6 -  Razno 

 

Ad 1) 

Na zapisnik ni bilo pripomb. Realizirane so vse točke zapisnika. 

Sklep  2010-13.1.1 

Zapisnik je soglasno sprejet. 

 

Ad 2) 

V naslednjem letu (2014) lahko pričakujemo še manj sredstev kot smo jih dobili za  leto 2013. 

Razmisliti moramo, kje se bi dalo zmanjšati stroške oz  kje bi lahko varčevali in katere programe bi 

lahko ukinili (zelo nezaželen ukrep). 

 

Sklep  2010-13.2.1 

Do januarske seje je treba pripraviti predloge ,kako bomo zelo omejena sredstva čim bolj smotrno 

razporedili, da bomo res podpirali samo perspektivne in vrhunske alpiniste. 

Razmisliti je treba, kako rešiti problem visokih stroškov za izpite za alpiniste, višje cene za opravljanje 

izpitov ali nižja nadomestila za inštruktorje? 

Sklep  2010-13.2.2 

Do januarske seje , ki bo 9.januarja 2014, želimo imeti pregledno finančno situacijo za leto 2013. 

Miha bo poslal pošto na ustrezne naslove v PZS. 



 
 

 

Ad 3) 

 

SMAR-člani so imeli do sedaj zelo solidno finančno podporo.Ekipo bo treba pomladiti in še enkrat 

preveriti finančno podporo mladim perspektivnim in že uveljavljenim alpinistom, ki imajo svoje 

sponzorje in dobivajo denar tudi iz drugih virov. 

Tone Škarja je priporočal selekcijo in pravila vstopa in izstopa v SMAR. 

Mark bo ekipo SMAR še to zimo prenovil/pomladil. 

 

 

Sklep  2010-13.3.1 

Čim  prej mora biti sprejeta odločitev kje, kdaj in za koliko denarja bo organizirana razglasitev naj 

alpinistov in naj športnih plezalcev ter kdo bo pripravil izbor nominirancev. 

 

Ad 4) 

Razpis za odprave na leto 2014 mora biti objavljen čim prej (v naslednjem tednu). 

Dilema je, kako razdeliti sredstva, ki so na voljo: naj imajo Himalajske odprave prednost ali podpreti 

različne cilje (Himalaja, Patagonija, mladinski cilj) 

Sklep 2010-12.4.1 

Miha Habjan bo pripravil predlog razpisa za odprave za leto 2014. Vsi prijavljeni morajo imeti 

obvezno članarino A+, kar bo preveril Matjaž  Šerkezi. 

 

Ad 5) 

Spomladi bo novo KA  (združeno s KOTG) prevzela nova ekipa, ki bomo prevzela naloge obeh komisij. 

O odpravah naj bi odločala strokovna ekipa alpinistov (5 alpinistov, ki ne bodo člani KA in osebno 

vpleteni v prijavljene odprave). Pravilnik KA je zastarel, po združitvi ga bo treba posodobiti. Obstoječa 

Pravilnika KA in KŠP bo pregledala Jasna Pečjak. 

Alen je predlagal, da sestavimo ekipo članov KA, od katerih bo vsak odgovoren za svoje področje. 

Ekipa mora imeti razdelane naloge do Zbora načelnikov. 

Miha bo poslal vsem načelnikom pred Zborom poziv, da iščemo ljudi , ki bi projektno delali v KA. 

V razpisu bi morali že definirati, za katera področja iščemo sodelavce. 

 

Ad 6) 

Nadaljevalni tečaj v kopni skali:  je tečaj potreben ali ne? Kako ga izpeljati s čim manjšimi sredstvi. 

 V letu 2013 ni bil več v programu zaradi pomanjkanja sredstev za alpinizem. Mnenja članov KA glede 

tečaja so različna, tečaj je koristen za razvoj baze in v pomoč odsekom, ki imajo premalo kadrov, da bi 

podprli svoje perspektivne pripravnike in potrebujejo pomoč KA, žal so stroški tečaja precej visoki. Če 

bi se dalo tečaj organizirati z manjšimi stroški bi bil koristen. 

 

Sklep 2010-12.6.1 

Za organizacijo zbora alpinistov se AO PD Tolmin nameni 300,00 €. Znesek se pokrije z računom. 

 

Seja je bila končana ob 19.30 uri. 

 

Zapisala : Jasna Pečjak 


